
Zápisnica č. 6/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 24. 5. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Dušan Bakoš, Ľudovít Molnár, Alojz 
Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Jozef Peterka 
(prodekan MTF), Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Helena Žideková, Pavel Timár 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ (pror. Janíček) 
3. Správa KIB 2009 (pror. Petráš) 
4. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
5. Stav uchádzačov na STU pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ (pror. Janíček) 
3) Správa KIB 2009 (pror. Petráš) 
4) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
5) Stav uchádzačov na STU pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K danému termínu neboli plánované žiadne úlohy. 
 
Pror. Janíček informoval o novom systéme prihlasovania a administrovania miest na ŠD STU 
a o rokovaní s arcibiskupským úradom. 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Preložil na rokovanie KR STU písomný materiál a informoval o priebehu 

kontrolného dňa na stavbe FIIT za účasti podpredsedu Vlády SR a ministra 
školstva SR a o stave prác na FIIT 

 
Stanovisko KR STU č. 1/6/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o stave výstavby FIIT STU a o kontrolnom dni na tejto 
stavbe za účasti podpredsedu vlády a ministra školstva SR Jána Mikolaja. 
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K bodu 2 Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ  
(pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Pror. Janíček predniesol komentár k materiálu Štrukturálne fondy a ich 

zabezpečenie z pohľadu ÚITČ. Dodávateľom časti výpočtovej techniky je 
firma Corinex. 

Rektor Báleš: Dôrazne požiadal, aby dotknuté subjekty nezasahovali do projektu 
požiadavkami na jeho rozšírenie. Každú aktivitu projektov v rámci priority 
5.1. alebo 5.2. bude pror. Janíček menovať zodpovedného vedúceho, ktorý 
bude viesť dôslednú evidenciu. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/6/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚITČ“. 
 
 
K bodu 3 Správa KIB 2009 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie písomnú situačnú správu o databáze KIB STU. Za rok 

2009 je tam takmer 5000 záznamov. Nachádzame sa v štádiu transformácie 
obsahu KIB do Informačných systémov Magion a AIS STU 

 
Stanovisko KR STU č. 3/6/2010  
KR STU berie na vedomie Správu o stave KIB STU 2009 bez pripomienok. 
 
 
K bodu 4 Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie písomný materiál obsahujúci organizačné 

zabezpečenie tejto už tradičnej akcie na STU. Stretnutie sa uskutoční dňa 
14.6.2010 o 14. hodine vo veľkej zasadačke rektora STU. Na stretnutie pozval 
všetkých dekanov fakúlt STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/6/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o stretnutí vedenia STU s veľvyslancami akreditova-
nými v SR. 
 
 
K bodu 5 Stav uchádzačov na STU pre akad. rok 2010/2011  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomne prehľad aktuálneho stavu uchádzačov o štúdium na STU 

a na porovnanie aj stav z minulého roku. Konštatoval, že napriek nepriaznivej 
demografickej krivke máme rovnaký počet uchádzačov ako vlani. Viaceré 
fakulty evidujú pokles počtu uchádzačov len FCHPT zaznamenala výrazný 
nárast. Informoval dekanov aj o podmienkach poskytovania vzdelávania na 
detašovaných pracoviskách. 
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Stanovisko KR STU č. 5/6/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o aktuálnom počte prihlásených uchádzačov na Bc. 
štúdium na jednotlivé fakulty STU. 
 
 
K bodu 6  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Informoval o zámere vedenia STU realizovať anonymný prieskum uplatnenia 
absolventov STU s orientáciou na práve končiacich absolventov. 

 
Úloha KR STU č. 1/6/2010  
Rektor STU ukladá prorektorovi Kalužnému v súčinnosti s fakultami a celouniverzitnými 
ústavmi pripraviť a realizovať anonymný prieskum uplatnenia v tomto roku končiacich 
absolventov. 
Z: prorektor Kalužný 
T: september 2010 
 
2) Prorektor Janíček: 

Opätovne požiadal dekanov fakúlt STU o nomináciu zástupcov do komisií pre výberové 
konania procesu verejného obstarávania. Pokiaľ tak nebude učinené do konca týždňa, 
budú komisie navrhnuté pror. Janíčkom bez zohľadnenia neskorších nominácií fakúlt. 

 
 
3) Prorektor Finka: 

− Požiadal fakulty, aby urýchlene urobili aktualizáciu údajov pre prezentáciu STU vo 
vydavateľstve Routledge. 

− Upozornil na platnosť novely vysokoškolského zákona zákonom č. 199/2010, 
s platnosťou od 1.10.2010. Rektor STU informoval o tom, že na začiatku júna sa 
uskutoční rokovanie SRK, na ktorej sa očakáva usmernenie MŠ SR k problému 
kontinuity pracovných zmlúv pedagogických pracovníkov nad 65 rokov počas 
obdobia od 31.8.2010 do 1.10.2010. 

 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe zasadnutia AS STU, ktorého jadrom je novelizácia vnútorných 
predpisov STU na fakultách, preto požiadal pánov dekanov o účasť na rokovaní AS 
STU. Rektor STU konštatoval, že schvaľovanie vlastných štatútov fakúlt na fakultách je 
anachronizmus, keďže univerzita je jeden právny subjekt. 

 
5) Dekan SjF STU Šooš: 

Informoval o postúpení návrhu novely štatútu SjF s termínom do 25.5.2010. 
 
 
6) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Vzniesol otázku na formálnu úpravu poslednej strany príslušných dokumentov 
podpísanej predsedom AS.  P. predseda Žalman požiada p. JUDr. Fabiánovú o návrh. 

 
7) Prorektor Kalužný: 

− informoval o fungovaní centrálneho registra prác 
− upozornil na list Akreditačnej komisie SR, v ktorom sa žiada predloženie akreditácie 
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všetkých pedagogických aktivít na detašovaných pracoviskách. List dostali všetci 
páni dekani v elektronickej forme. 

 
Úloha KR STU č. 2/6/2010  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU predložiť na akreditáciu Akreditačnej komisii vlády 
SR úplný akreditačný spis na každý, aj čiastočne uskutočňovaný študijný program. Je to nutné 
pri poskytovaní vzdelávania mimo fakulty – na detašovaných pracoviskách. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 10. 6. 2010 
 
8) Dekan FEI STU Vajda: 

Informoval, že od 19.11.2009 má FEI žiadosť o akreditáciu, na ktorú ani po 150 dňoch 
nemá odpoveď. 

 
9) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o zastavení všeobecnej výzvy APVV avšak o jej opätovnom otvorení po 
korekcii vstupných podmienok dňom 24.5.2010 s tým, že sa adekvátne posunú 
termíny odovzdania projektových žiadostí 

− Informoval o početných iniciatívach na založenie klastrov za účasti STU, osobitne 
o klastri Dunajský vedomostný klaster a Výskumný klaster Slovensko. Rektor STU 
zdôraznil, že podobné aktivity je možné očakávať vo väčšom počte, pričom nie je 
zaručené, že nie sú motivované čisto finančným efektom podnikateľských subjektov 
iniciujúcich vznik klastrov. Pán rektor požiadal pánov dekanov o písomné stanovisko 
k problematike vstupu STU do takýchto aktivít do 28. 5. 2010. 

 
10) Zástupca študentov Juraj Česelský: 

Požiadal dekanov o prerokovanie návrhu na novú štruktúru AS STU so svojimi 
zástupcami v AS STU zo strany študentov a informovali ich o svojej podpore 
navrhovanej zmene. 

 
11) Predseda UOO STU Kovár: 

Informoval o 3. kole kolektívneho vyjednávania, na ktorom nedošlo k dohode 
a predpokladá sa, že 4. kolo sa uskutoční až po parlamentných voľbách. 

 
12) Prorektor Petráš: 

− Informoval o priebežnom hodnotení mobilít študentov pričom zdôraznil, že nie je 
možné, aby študenti, ktorí vycestovávajú cez program Erasmus, prinášali menej ako 
20 ICTS. 

− informoval o vyhodnotení Športových majstrovstiev STU 2010. Rektor STU 
poďakoval všetkým organizátorom za vydarenú akciu. 

 
13) Dekan MTF STU Moravčík: 

Vzniesol námietku voči práci JUDr. Fabiánovej. P. rektor upozornil, že JUDr. Fabiánová 
je priamo podriadená rektorovi a preto treba požiadavku na jej výkon adresovať 
rektorovi. Žiadal o riešenie problému pri prechode študentov zo škôl, ktoré stratili 
akreditáciu. Prorektor Kalužný upozornil na potrebu vzájomnej dohody. Rektor STU 
požiadal dekana Moravčíka, aby dal svoju požiadavku resp. námet písomne. 
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Zapísal: prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD. prorektor STU 
 
 
prof. Ing. Ľubomír ŠOOŠ, PhD. dekan SjF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


